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    Trnovska vas 42, 2254 Trnovska vas 
   
Datum: 1. 9. 2015         
Številka: 032 0-2015/7    

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas, ki je potekala v torek, 1. 9. 2015, ob 18.00 uri v sejni sobi Občine 
Trnovska vas, Trnovska vas 42. 
 
Prisotni so bili: župan: Alojz Benko ter občinski svetniki: Alojz Fekonja, Andreja Krajnc, Drago Pukšič, Franc Tašner, Manfred 
Jakop, Jožef Pihler, Andrej Arnuga in predsednik Nadzornega odbora Občine Trnovska vas Friderik Škamlec. 
Občinska uprava: Direktor občinske uprave Občine Trnovska vas Jože Potrč in Klavdija Arnuga. 
 
 

Ugotovitev sklepčnosti 
 
Župan Občine Trnovska vas je ugotovil, da je seja sklepčna, saj so bili prisotni vsi člani Občinskega sveta Občine Trnovska 
vas. 
 

Pregled sklepov in nalog po točkah dnevnega reda 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas ter 
potrditev zapisnika 

 
Pregled zapisnika je podal župan Občine Trnovska vas Alojz Benko.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je po razpravi zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas soglasno 
potrdil.  
 
 
Manfred Jakop je predlagal, da se na dnevni red uvrsti točka Modernizacija vasi Biš, ker ima kar nekaj vprašanj okrog 
investicije v Bišu.  Župan je predlagal, da se točka obravnava pod zaporedno številko 10., ostali dve točki se ustrezno 
preštevilčita.  
 
Župan Alojz Benko je predlagal  
 
NOVI  DNEVNI  RED: 

1. Seznanitev s polletno realizacijo proračuna Občine Trnovska vas za leto 2015; 
2. Prva obravnava Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Trnovska vas; 
3. Prva obravnava Odloka o ustanovitvi Komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin v Občini Trnovska vas; 
4. Prva obravnava Odloka o ustanovitvi režijskega obrata v Občina Trnovska vas; 
5. Pregled idejnega osnutka projekta – ureditev ograje in okolice ob mrliški vežici ter zaprtje vhoda v mrliško vežico – 

ponovna obravnava; 
6. Imenovanje Komisije za podelitev priznanj Občine Trnovska vas; 
7. Obravnava vloge za odmero in modernizacijo krajevne ceste; 
8. Obravnava ponudbe za urejanje, oblikovanje in tisk zbornika Občine Trnovska vas; 
9. Seznanitev s poročilom Nadzornega odbora Občine Trnovska vas o opravljanem nadzoru o angažiranju javnih 

delavcev pri občinskih investicijah; 
10. Modernizacija vasi Biš; 
11. Informacije o delu občine; 
12. Pobude in vprašanja. 

 
Občinski svet Občine Trnovska vas je dnevni red soglasno potrdil. 
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Ad 1.) 
Seznanitev s polletno realizacijo proračuna Občine Trnovska vas za leto 2015 

 
Polletna realizacija proračuna Občine Trnovska vas za leto 2015 izkazuje: 
 
Prihodki: 
Veljavni proračun na dan 30. 06. 2015 je za 26.598,87 evrov večji od sprejetega na račun večjih transfernih prihodkov 
(finančna izravnava, ki je ob sprejemanju proračuna nismo planirali). 
 
Odhodki: 
Tudi na odhodkovni strani je višina veljavnega proračuna ob polletni realizaciji za 26.598,87 evrov večja od sprejetega. 
 
Poraba rezervacij: 
Splošna proračunska rezervacija je bila planirana na proračunski postavki 4023001 na kontu 409000 v obsegu dovoljenih 
sredstev (42. člen Zakona o javnih financah) v višini 15.000,00 evrov. V prvi polovici leta je bila porabljena višina 13.853,96 
evrov v okviru proračunskega uporabnika 4000 OBČINSKA UPRAVA za naslednje namene: 

• 4004004 - Investicijsko vzdrževanje in obnova Trnovska vas 22, konto 420402 - rekonstrukcije in adaptacije v višini 
6.739,10 € za nabavo garažnih vrat in novega električnega priključka.  

• 4013039 - Izgradnja JR Sovjak, konto 420401 - novogradnje  v višini 4.960,34 €, za dokončanje investicije, ki 
vključuje tudi del naselja Biš, kar prvotno ni bilo planirano. 

• 4015022 - Izgradnja zbirnega centra za odpadke, konto 420401 - novogradnje  v višini 1.654,52 €, premalo 
planiranih sredstev za dokončanje investicije na tej postavki. 

• 4017002 - Financiranje mrliško ogledne službe, konto 413302 – tekoči transferi v javne zavode za izdatke za blago 
in storitve v višini 500,00 €, povečanje izdatkov v letošnjem proračunu zaradi vračila strankam za mrliške oglede iz 
leta 2014 po sklepu občinskega sveta.  

V okviru proračunskega uporabnika 3000 ŽUPAN je bilo porabljeno za naslednji namen: 
• 3001005 - Izdatki za reprezentanco, na konto 402009- izdatki za reprezentanco v višini 157,32 evrov za srečanje 

VO Sovjak. 
 
Pri tej točki je župan povedal, da glede na nove izračune PPi, ki so bili na občino posredovani v mesecu avgustu 2015 se 
primerna poraba za našo občino poveča. Glede na podatek o povečanju PPi - prihodkov v višini 117.885,00 evrov v  letu 
2015 in na potek del na investiciji izgradnje kanalizacije s čistilno napravo v naselju Biš in obnove naselja Biš se je zdelo 
smiselno, da nadaljujemo z dodatnimi deli kot je izgradnja javne razsvetljave na relaciji Biš - Sovjak in naselju Biš in z 
izvedbo dodatnih del na kanalizaciji in ČN Biš, ki so se pojavila naknadno. Ker pa še vseh podatkov za pripravo rebalansa 
proračuna nimamo predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep, da bomo povečane prihodke na eni strani ter povečanje 
odhodkov na drugi strani vključili v rebalans proračuna. Rebalans proračuna bomo pripravili takoj, ko bodo znani vsi podatki. 
V razpravi so sodelovalo: Andrej Arnuga, Andreja Krajnc. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 1. 
Na osnovi podatkov Ministrstva za finance o povečanem PPi za letošnje leto v višini  117.885,00 € se v načrt razvojnih 
programov dodatno vključijo projekti v zneskih: 

1. Izgradnja JR v višini 30.413,99 €. 
2. Izgradnja JR Sovjak v višini 4.960,34 €. 
3. Obnova naselja Biš v višini 48.888,40 €. 
4. Obenem pa se odpre nova proračunska postavka 4016005 -Stroški v zvezi s pridobitvijo zemljišč za javne poti  na 

katero se prerazporedijo sredstva v višini 12.000,00 € za geodetske storitve – odmere. 
5. Poveča se postavka Tekoče vzdrževanje in obratovalni stroški OŠ v višini  7.431,17 € za dodatna vzdrževalna dela 

v OŠ (slikopleskarska dela, brušenje parketa, zamenjava letvic). 
6. Dodatno se prerazporedijo sredstva na proračunsko postavko  »Sofinanciranje domskih varstev Hrastovec« v višini 

6.000,00 €. 
Občinski svet Občine Trnovska vas je seznanjeni s spremembami proračuna. Spremembe se vključijo v rebalans proračuna 
za leto 2015.  
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je sklep št. 1. soglasno potrdil. 
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 Ad 2.) 
Prva obravnava Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Trnovska vas 

 
Župan je predstavil predlog Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Trnovska vas. Ta odlok ureja lokalne 
gospodarske javne službe v Občini Trnovska vas, način njihovega izvajanja, strokovno-tehnične, organizacijske in razvojne 
naloge, varstvo uporabnikov, financiranje lokalnih gospodarskih javnih služb in druga vprašanja v zvezi z izvajanjem lokalnih 
gospodarskih javnih služb v občini. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 2. 
Občinski svet Občine Trnovska vas se s predlogom osnutka Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini 
Trnovska vas v prvi obravnavi soglasno strinja in predlaga, da odlok preide v drugo obravnavo. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je sklep št. 2. soglasno potrdil. 
 
 

Ad 3.) 
Prva obravnava Odloka o ustanovitvi Komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin v Občini Trnovska vas 

 
Župan je predstavil predlog Odloka o ustanovitvi Komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin v Občini Trnovska vas. 
Komisija za varstvo pravic uporabnikov javnih dobrin: 

- zastopa, posreduje in usklajuje interese občanov ter predlaga skupne predloge, pripombe in pritožbe občinskemu 
svetu in županu občine, 

- zastopa in posreduje interese občanov v zvezi z načrtovanjem, funkcioniranjem in financiranjem javnih služb in s 
tem povezanih objektov in naprav v razmerju do občine, 

- daje pripombe in predloge v zvezi z izvajanjem gospodarskih javnih služb. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 3. 
Občinski svet Občine Trnovska vas se s predlogom osnutka Odloka o ustanovitvi Komisije za varstvo uporabnikov javnih 
dobrin v Občini Trnovska vas v prvi obravnavi soglasno strinja in predlaga, da odlok preide v drugo obravnavo. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je sklep št. 3. soglasno potrdil. 
 
 

Ad 4.) 
Prva obravnava Odloka o ustanovitvi režijskega obrata v Občina Trnovska vas 

 
Župan je predstavil predlog Odloka o ustanovitvi režijskega obrata v Občini Trnovska vas. S tem odlokom Občina Trnovska 
vas ustanovi režijski obrat ter določa njegovo organizacijsko zasnovo, pristojnosti, delovno področje ter financiranje. 
 
V razpravi so sodelovali: Andreja Krajnc, Arnuga Andrej. 
 
Svetniki so se strinjali, da v drugem branju tega odloka strokovno obrazlago poda pravnica (predvsem 6. člena). Predlagajo, 
da se odlok prilagodi razmeram naše občine ter predlagajo naslednje spremembe: 

- ustrezno se popravi 4. člen odloka in sicer 2. in 3. točka (če je direktor občinske uprave vodja režijskega obrata ne 
more za svoje delo odgovarjati samemu sebi) ter pri 5. točki se dopiše: in študentje; 

- ustrezno se popravi 6. člen odloka. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 4. 
Občinski svet Občine Trnovska vas se s predlogom osnutka Odloka o ustanovitvi režijskega obrata v Občini Trnovska vas v 
prvi obravnavi s podanimi pripombami soglasno strinja in predlaga, da odlok preide v drugo obravnavo. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je sklep št. 4. soglasno potrdil. 
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Ad 5.) 
Pregled idejnega osnutka projekta – ureditev ograje in okolice ob mrliški vežici ter zaprtje vhoda v mrliško vežico – 

ponovna obravnava 
 
Svetniki so ponovno obravnavali idejni osnutek projekta – ureditev gradnje in okolice ob mrliški vežici ter zaprtje vhoda v 
mrliško vežico. 
Svetnik so bili različnega mnenja, glede prizidka pri mrliški vežici.  
Po daljši razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 5. 
Izdela se projekt – obojestranska razširitev mrliške vežice na pokopališču v Trnovski vasi. Prizidek na levi in desni strani 
mrliške veže se zastekli, vsebovati morata drsna vrata za prezračevanje. Streha na prizidku mora biti v drugi barvi, kot je 
streha mrliške vežice. Prostor ne bo ogrevani. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je sklep št. 5. soglasno potrdil. 
 
 

Ad 6.) 
Imenovanje Komisije za podelitev priznanj Občine Trnovska vas 

 
Župan je predlagal občinskemu svetu, da imenujejo Komisijo za podelitev priznanj Občine Trnovska vas. Svetniki so 
predlagali, da v komisiji sodelujejo naslednji svetniki: Andreja Krajnc, Alojz Fekonja in Andrej Arnuga. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 6. 
V Komisijo za podelitev priznanj Občine Trnovska vas se imenujejo: 

- Andreja Krajnc, Sovjak 9 b, 2254 Trnovska vas, 
- Alojz Fekonja, Trnovska vas 44 a, 2254 Trnovska vas, 
- Andrej Arnuga, Trnovska vas 49, 2254 Trnovska vas.   .   

  .   
Mandatna doba Komisija za podelitev priznanj Občine Trnovska vas traja do izteka mandata Občinskega sveta Občine 
Trnovska vas. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je sklep št. 6. soglasno potrdil. 
 
 

Ad 7.) 
Obravnava vloge za odmero in modernizacijo krajevne ceste 

 
Občanke Marija Ferčec, Angelca Fras in Danica Fras iz Biša so naslovile vlogo na občinski svet Občine Trnovska vas za 
odmero in modernizacijo krajevne ceste. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
Sklep št. 7. 
Občinski svet zahteva, da se pridobitev stvarnega premoženja (zemljišča – ceste) izvede v skladu s predpisi: 

- Zemljišča - parcele po katerih je predvidena trasa ceste morajo biti odmerjena, tako da dobijo svoje parcelne 
številke (odmero izvedejo lastniki zemljišč). 

- Zatem je potrebno vložiti vlogo na občino, da Občinski svet sprejme sklep (ali ne sprejme), da bodo odmerjena 
zemljišča - parcele po katerih je predvidena trasa ceste sprejeta v javno dobro. 

- Po sprejetem sklepu Občinskega sveta, občinska uprava uredi z ustrezno pogodbo prenos zemljišč v javno dobro v 
last občine. 

Minimalna širina zemljišča po kateri bo potekala cesta je odvisna od terena, vendar ne sme biti ožja od 6 m, to je za ravne 
terene. V primeru globokih jarkov se širina poveča za širino jarka, v primeru visokih brežin se širina poveča za kot brežine. 
Pred odmero prosimo za posvetovanje z občino. Primer kako določimo širino ceste: 3,5 m širina ceste + 2x0,5 bankine ali 
mulde + širina jarka + naklon brežine ob cesti. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je sklep št. 7. soglasno potrdil. 
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Ad 8.) 
Obravnava ponudbe za urejanje, oblikovanje in tisk zbornika Občine Trnovska vas 

 
Svetniki Občine Trnovska vas so obravnavali ponudbo za urejanje, oblikovanje in tisk zbornika Občine Trnovska vas, 
podjetja Pika, Zmago Šalamun s. p. iz Biša. 
 
V razpravi so sodelovali: župan, Manfred Jakop, Andreja Krajnc, Andrej Arnuga. 
 
V razpravi se je odprlo kar nekaj vprašanj na katerega pa svetniki niso dobili odgovora. Zato so se strinjali, da se sestane 
skupina svetnikov z Zmagom Šalamunom in si razjasnijo nekatera vprašanja, ki so se pojavila v razpravi. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
Sklep št. 8. 
Svetniki v sestavi: Andreje Krajnc, Manfreda Jakopa in Andreja Arnuga se sestanejo z Zmagom Šalamunom, da si pridobijo 
dodatne informacije glede ponudbe za urejanje in oblikovanje zbornika ter se seznanijo z nadaljnjim potekom aktivnosti.  
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je sklep št. 8. soglasno potrdil. 
 
 

Ad 9.) 
Seznanitev s poročilom Nadzornega odbora Občine Trnovska vas o opravljanem nadzoru o angažiranju javnih 

delavcev pri občinskih investicijah 
 
Predsednik nadzornega odbora Občine Trnovska vas Friderik Škamlec je podal poročilo o opravljenem nadzoru o 
angažiranju javnih delavcev pri občinskih investicijah. 
 
V postopku izvedbe nadzora je nadzorni odbor ugotovil, da je v Občini Trnovska vas preko javnih del zaposlena ena oseba, 
ki pa ni bila angažirana pri občinskih investicijah (Biš, Ločič). 
 
 

Ad 10.) 
Modernizacija vasi Biš 

 
Manfred Jakop je povedal, da ugotavlja, da se investicija izgradnja pločnika v Bišu končuje. Sedaj se vidi, da je pločnik širok 
1,6 m, kar pomeni, da ni možno na njem speljati tudi kolesarske poti, ker zakonodaja predpisuje najmanj 1,8 m. Ne spomni 
se, da bi se kdaj pogovarjali, da bo čez Biš potekal samo pločnik brez kolesarske poti. Žal mu je to, da gre le za 20 cm in bi 
bila zadeva urejena. Meni, da v naslednjih 50 letih ne bo spremembe in zagotovo ne bo prišlo do širitve pločnika.  Zanima 
ga, zakaj je prišlo do spremembe oz. kje je napaka, da ne bo kolesarske poti?  
Župan je povedal, da ni prišlo do nobene spremembe projekta. Po takratnih zagotovilih je bilo povedano, da je na površini 
1,6 m pločnika dovoljen promet za pešce in promet za nemotorizirana vozila. Od vsega začetka je po projektu pločnik 
umeščen v prostor v širini 1,6 m. Župan je povedal, da na določenih mestih v Bišu ni možnosti umestiti pločnik v širini 1,8 m 
ali več. Projekt je šel čez recenzijo na DARS-u in DRSC-ju.  Če se je med tem zakonodaja spremenila, župan ne ve. 
Jože Potrč je povedal, da o vsebini projektu ni odločala Občina Trnovska vas ampak Direkcija RS za ceste, ki je bila tudi 
naročnik projekta. 
 
V razpravi so sodelovali: Drago Pukšič, Andrej Arnuga, Friderik Škamlec. 
Svetnike je zanimalo ali je možno po pločniku, ki je širok 1,6 m narisati črto, ki bo ločila kolesarja od pešca.  
Župan je povedal, da je projektantka takrat zagotavljala, da bo možno na pločniku, ki je širok 1,6 m speljati promet za pešce 
in za kolesarje.  
 
Župan je po razpravi predlagal, da si direktor OU Jože Potrč do naslednje seje pridobi strokovno razlago ali se lahko na 
pločniku širine 1,6 m istočasno odvija promet za pešce in promet za nemotorizirana vozila. 
 
Župan je povedal, da se investicija izgradnja pločnikov v Bišu in v Ločiču končuje. Prav tako se končuje izgradnja javne 
razsvetljave. Rok za dokončanje del je 15. 11. 2015. Do občinskega praznika se bo dokončala tudi cesta mimo gasilskega 
doma in do čistilne naprave ter do razcepa v »zg. kot« Biša. 
Investicija »kanalizacija v Bišu« je zaključena. 
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Pri tej točki so svetniki obravnavali tudi dopis Gasilskega društva Biš glede ureditve parcele – okolice okrog gasilskega doma 
v Bišu. Župan se z vsemi trditvami in očitki v tem dopisu ne strinja. Med drugim je povedal, da so si na terenu s 
predsednikom PGD Biš zadevo pogledali in se dogovorili, kako se bo okolica uredila. Najprej se bo uredila cesta mimo 
gasilskega doma in to do občinskega praznika. Ko bo deponija od Cestnega podjetja Ptuj na parceli pri gasilskem domu 
odstranjena, predlaga, da se ponovno sestanejo s predstavniki društva, da se dokončno dogovorijo o izgledu okolice. Potem 
si je potrebno pridobiti predračune in investicijo izpeljati.  
Andrej Arnuga je povedal oziroma razjasnil, zakaj je upravni odbor društva dopis poslal na občino. Predvsem zaradi tega, ker 
je bilo že veliko povedanega, kako se bo okolica gasilskega domu uredila, potem pa se je naredilo drugače. S tem dopisom 
so želeli, da se vsa dogovarjanja in pogovarjanja, ki so že potekala prenesejo na papir, da bo zadeva jasna. 
Kar zadeva nakupa Frasove parcele, je Andrej Arnuga povedal, da je občina res v celoti poravnala stroške nakupa parcele, 
vendar je bilo gasilskemu društvu v dveh letih pri financiranju odvzeto po 2.000,00 € za ta namen. Župan je povedal, da bo 
zadevo preveril v računovodstvu. 
Manfred Jakop je povedal, da gre predvsem zato, da se poveča funkcionalnost parcele.  
Na koncu je župan še povedal, da ve, da se bo zadeva pravilno uredila in to s sodelovanjem Gasilskega društva Biš. 
 
 

Ad 11.) 
Informacije o delu občine 

 
1. Župan je povedal, da se po občini vršijo odmere parcel, kjer potekajo občinske ceste. 

 
 

Ad 12.) 
Pobude in vprašanja 

 
1. Alojz Fekonja je spraševal glede trgatve pri Simoničevi domačiji v Trnovski vasi. 
Svetniki so se soglasno strinjali, da grozdje pobere Alojz Fekonja. 
2. Andrej Arnuga je predlagal, da se v glasilu Trnovski zvon objavljajo povzetki iz sej občinskega sveta. V 

nadaljevanju je predlagal, da se v naslednjih letih šest-mesečno finančno poročilo o delo občine predstavi 
svetnikom v sredini leta. 

3. Andreja Krajnc je ponovno izpostavila parcelo, ki je zaraščena. Zanimalo jo je ali ima občina naslov lastnika. Jože 
Potrč je povedal, da se je o parceli pozanimal, vendar je v zemljiški knjigi zapisana le država, naslova o lastniku pa 
ni. 

4. Manfred Jakop je povedal, da je od strokovne ekskurzije ostalo neporabljenih sredstev v višini 1.200,00 €.  Zanima 
ga ali se bodo ta sredstva prenesla v naslednje leto ali se bo organiziral kakšen pikni? Svetniki so predlagali, da se 
do naslednje seje oblikuje predlog, kako porabiti ta sredstva. 

5. Župan je povedal, da razmišlja o otvoritvi pločnika v Bišu in Ločiču.   
6. Friderika Škamlec je župana spraševal glede priprav občinskega praznika. Župan je povedal, da se naj vse 

aktivnosti peljajo, tako kot lani. 
Friderika Škamlec še je zanimalo ali je občinski traktor v okvari. Jože Potrč je odgovoril, da traktor ni v okvari. 

 
 
 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri. 
 
 
7. redna seja Občinskega sveta Občine Trnovska vas se je snemala. CD se hrani z zapisnikom in drugim gradivom 
seje v arhivu Občine Trnovska vas.  
 
 
 
 
Zapisala:                                          Župan Občine Trnovska vas: 
Klavdija ARNUGA              Alojz BENKO, dipl. upr. org. 


